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Становището, което изпращам, е във връзка с предложенията за система за прием в училищата 

в първи клас. Казусът с моето дете е следният- през 2015 година си смених адресната 
регистрация по постоянен адрес в "Младост", поради промяна на правилата за прием в детска 

градина. Целта на занятието беше да осигуря достъп на малкото си дете до детска градина. 
Реално семейството ми живее в "Слатина" и кандидат-първокласникът живее и посещава детска 

градина в "Слатина".Бащата надецата е с адресна регистрация в "Слатина", но това не се взима 

предвид при определянето на критериите, тъй като децата се водят на адреса на майката. 
Реално голямото ми дете никъде не получава максимален брой точки и реално няма шанс да 

бъде приет в първи клас. Само че според Закона за предучилищното и училищното образование 
образованието е задължително до 16-годишна възраст. И трябва да се осигури 

равнопоставеност на всички деца- само че в нашия случай не е така. При положение, че не 

можете да осигурите равен достъп- наредбата, която подготвяте е атакуема в Комисия по 
дискриминация и разбира се пред съдебна инстанция. Имате време да подготвите промяна ( не 

е като да не се е случвало нещата да се променят в деня преди гласуване) и критериите да 
станат по-справедливи. 

Не забравяйте и райони на София, където няма училища и дета от тези места нямат никакъв 
шанс да попаднат в училище. Имате време, за да покажете, че работите в полза на гражаните!  

Росица Георгиева 

  

 


